
ODBOJKARSKA ZVEZA SLOVENIJE 
ZVEZA ODBOJKARSKIH SODNIKOV SLOVENIJE 
PREDSEDSTVO 
 
Datum: 24.06.2005 
 
ZAPISNIK 22. SEJE PREDSEDSTVA ZOSS 
 
Seja je bila 23. junija v prostorih Odbojkarske zveze Slovenije, v Ljubljani. 
Seja se je začela ob 1700. 
 
Prisotni člani predsedstva: Aco Kramar, Jana Prešeren, Stanko Indest, Brane Hrovat, Hari Murćehajić; 
Ostali prisotni: Dejan Perčič, Tone Ficko, Igor Dolinšek;  
Opravičeno odsoten: Janko Šarman 
Odsotni: Sandi Dornik in Anton Pevc 
 
Sejo je sklicala predsednica ZOSS Prešeren Jana. 
  
Predsedstvo je sprejelo predlagani dnevni red. 
 
Dnevni red:  
 

1. Pregled in potrditev zapisnika 21. seje, 
2. licenčni seminarji – poročilo, 
3. poročilo SKS o kontrolah sodnikov na B in C listi, 
4. poročilo komisije za marketing, 
5. način ocenjevanja v sezoni 2005/06, 
6. članarine in licence za tekmovalno sezono 2005/06, 
7. določitev števila sodnikov na listah v sezono 2005/06, 
8. zapisnik 4. seje komisije za BV, 
9. razno; 

 
Ad 1.) 
 

Vse navzoče je najprej pozdravil novi generalni sekretar OZS Igor Dolinšek, kise je zahvalil za 
vabilo na sejo. V prihodnosti si želi dobro sodelovanje, predvsem pa odprt dialog. Obljubil je, da bodo 
zaostala sodniška nadomestila za sezono 2004/2005 poravnana najkasneje do začetka meseca avgusta. 

Z novo tekmovalno sezono se bodo klubom izdajali računi za sodniška nadomestila iz novega 
računa, ki bo namenjen le sodnikom. Predsedstvo OZS je sprejelo stališče, da se pavšali v novi sezoni ne 
spremenijo, dogovori pa se o dinamiki izplačil, ki naj bi bilo bolj frekvenčno. 

V interligi bodo sodelovali po dve moški in dve ženski ekipi iz Slovenije. Na teh tekmah bodo 
sodili nevtralni sodniki. ZOSS mora določiti kateri sodniki naj bi sodili interligo, z OZS pa je potrebno 
doseči dogovor o plačilu sodniških nadomestil za linijske sodnike in zapisnikarje na domačih tekmah 
interlige. 

Člani predsedstva so izpostavili, da še vedno nismo prejeli zapisnika zadnje skupščine OZS, prav 
tako pa si želijo, da bi se srečali s predsednikom OZS. 
 
Pri pregledu zapisnika 21. seje so člani predsedstva ugotovili: 
 
SKLEP 1: 
Mednarodnim sodnikom in kandidatoma je potrebno poslati dopis za sestanek (interliga, delo v 
ZOSS in kontaktiranje mednarodne organizacije). Termin uskladi sekretar ZOSS, ki ga potem tudi 
skliče. 
 
 
 



SKLEP 2: 
Disciplinskega sodnika je potrebno povabiti na sestanek, da se rešijo odprta vprašanja. Termin 
uskladi Hari Murčehajič. 
 
Ad 2.) 
 
Licenčni seminarji so bili po mnenju članov predsedstva zamišljeni dobro, vendar pa se je z 
zdravstvenimi težavami predsednika komisije KIN pokazalo, da ostala člana v komisi nista aktivna. 
Demšar Ivan je kot član te komisije podal tudi odstopno izjavo. Tako je organizacija seminarja v večji 
meri bila na ramenih sekretarja ZOSS. Pojavil se je tudi problem javljanja prisotnosti na seminarjih za C 
in D listo, saj so bili nekateri organizatorji prisiljeni rezervirati točno število kosil, z neudeležbo pa je 
imel organizator nepotrebne dodatne stroške. Dogajalo se je tudi, da so nekateri sodniki šli na najbližji 
seminar, brez opravičila ali razloga in ne na seminar za ustrezno listo. Predsedstvo tako ignoranco obsoja 
in bo na naslednjih seminarjih upoštevalo prisotnost le sodnikom liste za katera je organiziran seminar. 
Prav tako bo za prihodnjo sezono predhodno določilo sankcije za take primere. 
 
SKLEP 3: 
Odstopna izjava Demšar Ivana iz komisije za izobraževanje in napredek se sprejme. Predsednik 
komisije mora predlagati predsedstvu novega člana. 
 
SKLEP 4: 
Ignoranco sodnikov, ki se niso držali dogovora o udeležbi na seminarjih predsedstvo obsoja in bo 
na naslednjih seminarjih upoštevalo prisotnost le sodnikom liste za katera je organiziran seminar. 
 
SKLEP 5: 
Dodatni seminar za sodnike, ki se niso mogli udeležiti licenčnih seminarjev, bo 27.8.2005 v 
prostorih gasilskega društva Trebnje, dodatni seminar (Rimska c. 33 – prvo nadstropje). Sodniki, 
ki se tudi tega seminarja ne bodo udeležili, ne bodo uvrščeni na nobeno listo sodnikov v tekmovalni 
sezoni 2005/2006. 
 
SKLEP 6: 
Predavatelji na seminarjih, člani komisije KIN in sekretar, pripravijo zapisnik iz licenčnih 
seminarjev. 
 
Ad 3.) 
 
Predsedstvo je prejelo poročilo člana komisije SKS Kralj Franca, o ocenah na B in C listi sodnikov. Iz 
poročila je razvidno, da Bičanič Drago nima štirih ocen in ugotovljeno je bilo, da komisija ni prejela 
ocene, ki jo je prejel od Končnik Petra. Prav tako v poročilu manjkajo povprečja nekaterih sodnikov. 
Komisija je dolžna posredovati vse ocene in povprečja, o izpolnjevanju pogojev za napredovanje in o 
samem napredovanju pa potem odloča komisija za izobraževanje in napredek. 
 
SKLEP 7: 
Komisija KIN mora posredovati lestvico C liste sodnikov z vsemi ocenami in povprečji. Lestvice A, 
B in C liste se nato posreduje komisiji KIN, ki mora pripraviti predloge list A in B liste sodnikov za 
tekmovalno sezono 2005/2006. 
 
SKLEP 8: 
Komisija SKS mora posredovati predsedstvu predlog liste D-K za tekmovalno sezono 2005/2006 in 
predlog načina dela ocenjevanja sodnikov na B in C listi. 
 
Ad 4.) 
 
V poročilu komisije za marketing za leto 2004 je navedeno, da bi se komisija razširila in da se pri delu 
pomagal tudi sekretar ZOSS.  
 



SKLEP 9: 
Komisija se za pomoč pri delu lahko obrne na koordinatorja komisije in ne zahtevati dodatnega 
dela od sekretarja ZOSS. Predsedstvo razširitvi ne nasprotuje, če bo zato komisija lažje dosegla 
zastavljene cilje.  
 
Ad 5.) 
 
Predlog sprememb pri ocenjevanju sodnikov novi tekmovalni sezoni je predstavil predsednik komisije 
SKS Ficko Tone. Komisija podpira način ocenjevanja, ki je isti kot v svetu – obrazec R4 (opisno 
ocenjevanje) in tajni način ocenjevanja, brez možnosti pritožbe. Po dolgi burni razpravi je bil predlagan 
kompromis za sodnike in D-K, vendar pa še vedno predsedstvo ni bilo enotno. Zato se je predsednica 
odločila, da lahko zaradi dolgotrajnih razprav na večih sejah do zaključka te teme pridemo le z 
glasovanjem. 
 
SKLEP 10: 
Soglasno je bila sprejeta odločitev, da s v novi tekmovalni sezoni preide na ocenjevanje po obrazcu 
R-4. 
 
SKLEP 11: 
Po glasovanju je bil sprejet kompromisni predlog ocenjevanja sodnikov v novi tekmovalni sezoni. 
Sodniki bodo po tekmi še vedno prejeli ocenjevalni list, vendar brez predelitve ocene. Ocenjevalni 
list z opredelitvijo ocene bo D-K poslal komisiji, ocene pa se bodo odprle in pregledale pred 
končnico in na koncu tekmovanja. Sodniki bodo po koncu tekmovanja prejeli svoje ocene. 
Natančen postopek bo predsedstvo sprejelo na naslednji seji. 
 
SKLEP 12: 
Komisija SKS mora definirati vse potrebno za uvedbo novega sistema ocenjevanja. 
 
SKLEP 13: 
Komisija SKS mora pripraviti izobraževanje za D-K in kontrolorje A liste. 
 
Ad 6.) 
 
Glede na to, da se pavšali v naslednji tekmovalni sezoni ne bodo spremenili, je predsedstvo sprejelo 
naslednji sklep: 
 
SKLEP 14: 
Članarine za naslednjo sezono se ne spremenijo. Način plačila prav tako ostane isti – članarina se 
plača matičnemu DOS-u, OZS pa izstavi račun DOS-om. O rokih plačila računov sekretar obvesti 
vse DOS-e. Vsi sodniki morajo imeti poravnane vse obveznosti, da bodo prejeli licenco za sojenje. 
Sodniki, ki licence za sojene ne bodo dobili, ne smejo soditi, oz. za sojenje ne bodo prejeli 
sodniškega nadomestila. 
 
Ad 7.) 
 
Predlog komisije KIN in SKS se ne razlikujeta. 
 
SKLEP 15: 
Predsedstvo podpira predlog komisije KIN, v katerem je določeno, da je število sodnikov na A listi 
26, na B listi 34. Št. sodnikov na C listi pa se določi glede na število ekip v posamezni konkurenci. 
Kvota je pomembna le za določevanja sodnikov, ki jih bo posamezna DOS lahko predlagala za 
napredovanje. DOS-i lahko prijavijo neomejeno število sodnikov za C listo sodnikov. 
 
Ad 8.) 
 
Zapisnik 4. seje komisije za odbojko na mivke je predsedstvo sprejelo v vednost.  



Pojavil se je problem glede sojenja naših dveh sodnikov na mednarodni sceni, saj je Plešnik Janko 
odpovedal sojenje na EP potem, ko je že prispel na mesto turnirja, predsednik komisije za odbojko na 
mivki Pevc Anton, pa je nato o možnih ukrepih poslal vprašanje na FIVB. 
 
SKLEP 16: 
Komisija za odbojko na mivki naj pošlje predsedstvu dogovor z OZS za sojenje na državnem 
prvenstvu. 
 
SKLEP 17: 
Zadeva z mednarodnima sodnikoma se reši na sestavku mednarodnih sodnikov. Plešnik Janko bi 
moral o svoji odpovedi pravočasno obvestiti tudi ZOSS, Pevc Anton pa kot predsednik komisije ni 
kompetenten  za stike z mednarodnimi institucijami. Zato predsedstvo obema izreka opomin. 
 
Ad 9.) 
 
Pod točko razno člani predsedstva niso imeli nobenih zadev, zato so se le dogovorili, da bo naslednja seja 
predsedstva v drugi polovici julija, ko bo predsedstvo sprejelo listo D-K, A in B listo sodnikov. 
 
   
Seja je bila končana ob 1940. 
 
 
 

Sekretar ZOSS       Predsednica ZOSS 

 Dejan Perčič             Jana Prešeren 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


